
Tuzla:  Au  fost  prinși  doi
tineri care au alimentat la o
stație  de  carburant  și  au
„uitat” să plătească
13 august 2024 13:14

Urmare a sesizării din data de 6
august 2024, cu privire la faptul
că o persoană ar fi alimentat un
autoturism cu carburant și nu ar fi
achitat  contravaloarea  acestuia,
polițiști  din  cadrul  Poliției
Municipiului Mangalia – Postul de
Poliție  Tuzla  au  depistat
persoanele  bănuite  de  comiterea
faptei.
Astfel, la data de 6 august a.c., în jurul orei 16:40, doi
tineri, de 18 și 20 de ani, ar fi oprit într-o stație de
carburant,  din  localitatea  Tuzla,  și  ar  fi  alimentat
autoturismul cu care se deplasau cu combustibil în valoare de
288  de  lei,  părăsind  ulterior  zona,  fără  a  achita
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contravaloarea.

Din cercetările polițiștilor, a reieșit faptul că cei doi,
înainte  de  comiterea  faptei,  ar  fi  schimbat  numerele  de
înmatriculare cu numere sustrase de la un alt autovehicul.

Totodată, după ce ar fi părăsit benzinăria, tinerii ar fi
demontat și abandonat numerele sustrase, pe strada Lalelelor
din  localitatea  Tuzla,  ulterior  remontând  numerele  de
înmatriculare  atribuite  vehiculului  respectiv.

În continuare, polițiștii efectuează cercetări sub aspectul
săvârșirii infracțiunilor de furt și punerea în circulație sau
conducerea pe drumurile publice a unui autovehicul cu număr
fals de înmatriculare.

A  DISPĂRUT  un  bărbat  din
Limanu: L-ați văzut?
13 august 2024 13:14

La  data  de  12  august  2024,
polițiști  din  cadrul  Poliției
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Municipiului  Mangalia  –  Secția  2
Poliție Vama Veche – 2 Mai au fost
sesizați  cu  privire  la  plecarea
voluntară a numitului Iulian Coteț,
de 38 de ani.
Acesta locuiește în Anglia, iar din data de 28 iulie a.c. nu a
mai putut fi contactat telefonic.

Iulian are 1,75 m înălțime, aproximativ 80 de kilograme, păr
șaten, ochi căprui, ten deschis. Pe brațul drept are un tatuaj
reprezentând  un  vultur,  iar  pe  obrazul  drept  prezintă  o
cicatrice.

Cetăţenii care pot furniza orice informaţii în legătură cu
această persoană sunt rugaţi să contacteze numărul unic pentru
apeluri  de  urgență  112  sau  Dispeceratul  I.P.J.  Constanța,
tel. 0241.611.364.

Dorinel  Colgiu  află  dacă
rămâne  după  gratii.
Judecatorii  Curții  de  Apel
Constanța se pronunță azi
13 august 2024 13:14
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Judecătorii  Curții  de  Apel
Constanța au rămas în pronunțare în
ceea  ce  privește  contestația
directorului  Goldterm  Mangalia,
Dorinel Colgiu.
Acesta  a  contestat  masura  arestului  preventiv,  cerută  de
procurorii Direcției Naționale Anticorupție Constanța și pe
care judecătorii Tribunalului Constanța au aprobat-o săptămâna
trecută.



Pe aceeași temă:

Dorinel Colgiu rămâne după gratii. A fost ADMISA propunerea
DNA Constanța de prelungire a arestului preventiv

ALERTĂ pe podul de la Agigea:
Un camion a luat FOC
13 august 2024 13:14
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În urmă cu câteva minute a luat foc
un  camion,  chiar  pe  podul  de  la
Agigea,
Potrivit ISU Dobrogea, camionul este plin cu piatră.

La fața locului intervine Detașamentul Port cu o autospecială
de stingere cu apă și spumă.

UPDATE:

Incendiul a fost lichidat.

Termen nou în dosarul privind
faptele de corupție în care
sunt  implicați  primarul
Mangaliei  și  mai  mulți
funcționari publici
13 august 2024 13:14
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Procurorii Parchetului de pe lângă
Înalta  Curte  de  Casaţie  şi
Justiţie-Direcţia  Naţională
Anticorupţie-Serviciul  Teritorial
Constanţa au refăcut rechizitoriul
privind dosarul de corupție în care
sunt  implicați  primarul  Cristian
Radu și mai mulți foști și actuali
funcționari din Primăria Mangalia.
Potrivit  Portalului  Instanțelor  de  Judecată,  dosarul  nr.
352/36/2023/a1 a primit și un nou termen: acesta va fi judecat
pe 29 octombrie 2024.

Dacă  descrierea  faptelor  săvârșite  de  inculpați  va  fi
conformă, magistrații vor constata legalitatea și temeinicia
rechizitoriului și vor stabili primul termen pentru judecarea
pe fond a cauzei.

Precizăm  faptul  că  actuala  etapă  a  procesului,  respectiv
camera preliminară, a durat un an, perioadă în care cauza a
avut  mai  multe  amânari  si  o  restituire  a  dosarului  către
Parchet.

Iată ce transmiteau procurorii DNA:

„În perioada octombrie 2014 – decembrie 2017, inculpatul Radu



Cristian,  în  calitatea  menționată  mai  sus,  cu  încălcarea
dispozițiilor  legale,  ar  fi  încheiat  cu  o  societate  de
avocatură,  reprezentată  de  inculpatul  avocat  în  cadrul
Baroului București, trimis în judecată în prezenta cauză, un
număr de 95 de contracte având ca obiect asistenţa juridică şi
reprezentarea  primăriei  municipiului  Mangalia  în  dosarele
aflate  pe  rolul  instanţelor  judecătoreşti  şi  altor  organe
judiciare sau jurisdicționale.

Este de precizat faptul că o parte dintre acestea ar fi fost
încheiate  în  condițiile  în  care,  la  nivelul  primăriei
Municipiului  Mangalia,  existau  deja  contracte  de  asistenţă
juridică încheiate cu o altă societate de avocatură, în care
ar fi fost prevăzute onorarii și de peste 200 de ori mai mici
față de cele stabilite în noile contracte.

În contextul menționat mai sus, primarul Radu Cristian ar fi
beneficiat de ajutorul celorlalți șase inculpați, funcționari
publici, care ar fi întocmit și semnat diverse acte (referate
de necesitate, caiete de sarcini etc.), ce ar fi stat la baza
organizării unor proceduri formale de achiziție a serviciilor
judiciare menționate mai sus.

Ca  urmare  a  demersurilor  menționate  mai  sus,  primăria
municipiului Mangalia a fost prejudiciată cu suma totală de
13.675.922 lei.

În cauză au fost dispuse măsuri asigurătorii.

Primăria municipiului Mangalia a comunicat faptul că nu se
constituie parte civilă în procesul penal. Dosarul a fost
trimis spre judecare Curţii de Apel Constanţa cu propunere de
a se menține măsurile asigurătorii dispuse în cauză“, potrivit
DNA.

 



Judecătorii Curţii de Apel Constanţa au stabilit: “Probele
administrate,  în  dosarul  de  corupţie  în  care  primarul
Cristian Radu este inculpat, sunt LEGALE!”

Damen  Mangalia,  vândut  la
bucată:  Terenuri  de  mii  de
metri pătrați și blocurile de
nefamiliști  sunt  scoase  la
licitație
13 august 2024 13:14
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Damen  Mangalia  este  scos  la
licitație, pe bucăți. Luna aceasta
au loc licitații în masă: vor fi
scoase la vânzare terenuri de mii
de  metri  pătrați,  blocurile  de
nefamiliști, precum și o vilă. 
Pe  16  iulie  judecătorii  Tribunalului  Constanța  dispuneau
deschiderea  procedurii  generale  a  insolvenţei  împotriva
debitoarei DAMEN SHIPYARDS MANGALIA S.A. În temeiul art. 66
alin. 7 din Legea nr. 85/2014 privind procedurile de prevenire
a  insolvenţei  şi  de  insolvenţă,  califică  cererilor
creditoarelor DAMEN HOLDING BV, NRG NAVY REN GROUP MARITIME
S.R.L.,  MESSER  ROMÂNIA  GAZ  S.R.L.,  PIPE  CONSTRUCT  S.R.L.,
BIAMAR  FOCUS  S.R.L.,  SUBSHORE  MANGALIA  S.R.L.,  SUBSORE  R
S.R.L., JOTUN ROMÂNIA S.R.L., IRIDEX GROUP SALUBRIZARE S.R.L.,
MUEHLHAN  S.R.L.,  CUCOR  CONSTRUCT  S.R.L.,  PACHIRA&VALVEN
S.R.L., ŞANTIERUL NAVAL 2 MAI S.A., MAHA PUB CATERING S.R.L.,
RADU CONSTRUCT ALPIN S.R.L., INDUSTRIAL CRUMAN S.R.L. ca fiind
declaraţii de creanţă ce vor urma procedura de verificare şi
înregistrare la masa pasivă. 

Săptămâna aceasta administratorul judiciar scoate la licitație
mai  multe  terenuri  din  Limanu  și  Mangalia,  cu  suprafețe
generoase:

Teren extravilan 65000 mp în Limanu, jud. Constanța,1.
DN39 (vis-a-vis de Santierul Naval Mangalia),



Teren intravilan 40000 mp în Mangalia, Str. Oborului FN,2.
Lot 20,
Teren intravilan 20314 mp în Mangalia, Cartier Dobrogea3.
1, Str. Ion Jalea nr. 6,
Teren intravilan 13160 mp în Mangalia, Cartier Dobrogea4.
1, Str. Oituz nr. 105,
Teren intravilan 13408 mp în Mangalia, Cartier Dobrogea5.
1, Str. Ion Jalea nr. 4,
Teren intravilan 5520 mp în Mangalia, Cartier Dobrogea6.
1, Str. Titu Maiorescu nr. 34,
Teren intravilan 3672 mp în Mangalia, Cartier Dobrogea7.
1, Str. Emil Cioran nr. 37,
Pachet Autobuze DAEWOO, 10 buc, nefuncționale – vânzare8.
în bloc.

Licitațiile  încep  în  data  de  16.08.2024,  ora  12:00  și  se
încheie în data de 23.08.2024, ora 12:00.

Imobil Cămin cazare nefamiliști C2, P+4E în Mangalia,9.
Str. Portului nr 1,
Imobil Cămin cazare nefamiliști C7, P+4E plus bunuri10.
mobile aferente, în Mangalia, Str. Portului nr 1,
Imobil  Cămin  cazare  nefamiliști  C9,  P+4E  plus  Anexă11.
(Cantină/  Market)  și  bunuri  mobile  aferente,  în
Mangalia,  Str.  Portului  nr  1,
Imobil Cămin cazare, P+E+M plus bunuri mobile aferente,12.
în 23 August, Str. Alexandru Vlahuță nr 2,
Imobil Casă de locuit (vilă), P+E+M plus bunuri mobile13.
aferente, în Mangalia, Str. Apostol Andrei nr 7,

Licitațiile  încep  în  data  de  19.08.2024,  ora  14:00  și  se
încheie în data de 26.08.2024, ora 14:00.



Târgul  de  carte,  folk  și
poezie de la 2 Mai a reunit
cele  mai  importante  edituri
din România
13 august 2024 13:14

„Cultura  la  Liman”  continuă
tradiția Târgului de carte, folk și
poezie:  ediția  a  treia  este  în
plină   desfășurare.  Până  pe  14
august 2024, la Căminul Cultural 2
Mai, vă așteptăm de la 10 dimineața
până  seara  târziu.  Intrarea  este
liberă.
Sunt prezente, cu carte de vânzare la prețuri rezonabile,
câteva  dintre  cele  mai  importante  edituri  din  România.
Cititorii  își  pot  achiziționa  titlurile  preferate  și,  mai
ales, pot să asiste la discuții captivante despre cărți, să
participe la dezbateri despre literatură și la întâlniri cu
personalități ale vieții culturale și literare contemporane.
Și să asculte folk, ca „altădată”.
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„Târgul de carte, folk și poezie, devenit proiect cultural
strategic al Comunei Limanu în cadrul programului Cultura la
Liman, este unul din evenimentele noastre de suflet. Sprijinul
marilor  edituri  trebuie  subliniat  și  ne  dorim  ca  pentru
edițiile următoare acest proiect să se dezvolte și să capete
valențe  naționale.  Trebuie  să  confirmăm  încrederea  tuturor
personalităților  culturale  implicate  în  promovarea  culturii
locale, alături de noi, în ultimii ani”, a declarat Daniel
Georgescu, primarul comunei și inițiatorul programului.

„Publicul  cititor  și  spectator  are  acces  gratuit  atât  în
cadrul târgului, cât și la toate evenimentele conexe, ce vor
avea loc pe toată durata evenimentului: lansări de carte,
lecturi publice, dialoguri cu autorii, recitaluri de muzică
folk. Anul acesta sunt prezente la 2 Mai edituri importante de
pe piața culturală din România: Polirom, Trei, Humanitas, Ex
Ponto,  Rocart”,  ne-a  declarat  Silvana  Cojocărașu,
responsabilul de comunicare în cadrul programul „Cultura la
Liman”

„Își lansează aici, la malul mării, ultimele volume apărute și
vorbesc despre ce se scrie și cum se scrie astăzi în România,
unde  ne  situăm  ca  literatură  și  spre  ce  se  îndreaptă
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literatura  română  de  astăzi  scriitori  contemporani  precum
Silvia Dumitru, Alex Olteanu, Ioana Maria Stăncescu, Cristina
Chira, Andrei Vizitiu, poeți precum Mihaela Meravei, Sorin
Poclitaru, Ana Arina Petrini, dar și scriitori locali, precum
liderul de vârstă Ștefan Doroftei „Doimăneanu”, înconjurat de
prieteni  scriitori  din  toată  țara,  sau  cea  mai  tânără
scriitoare a acestei ediții, Ilinca Dorobanțu, o adolescentă
valoroasă din Vama Veche, prezentă în Târgul de carte, folk și
poezie de anul acesta cu o revistă inedită.

Unul  dintre  cele  mai  așteptate  momente  va  fi  dezbaterea
susținută de regizorul și scenaristul Andrei Chiriac, care va
vorbi, alături de jurnalistul Valentin Coman, despre o altfel
de  istorie  a  României,  interpretată  dintr-o  perspectivă
diferită, printre mituri și legende. Dezbaterea va fi însoțită
de imagini din serialul „Egregora: comoara pierdută”, un film
de epocă plin de fantezie.

Folk  romantic,  de  calitate,  așa  cum  era  odată:  printre
invitații primiți cu emoție de publicul de la 2 Mai se numără
cant-autorii  Walter  Ghicolescu,  Florin  Paul  Camen,  Marius
Matache, Mihaela Drăgănescu și Radu Crăciunescu.

Despre cele două localități, artistice și boeme, ale comunei
Limanu – 2 Mai și Vama Veche – s-au scris poezii, romane,
nuvele și articole, lucrări de doctorat, s-au făcut expoziții,
s-au  creat  lucrări  artistice  aparținând  unor  autori  din
generații și forme de expresie diferite. Această tradiție va
continua,  prin  evenimente  culturale  de  înaltă  ținută
artistică, pentru că este un loc care predispune la creație,
la  liberă  exprimare  și  merită  să  fie  cunoscut,  la  nivel
național și nu numai. „Cultura la Liman”, programul cultural
anual al Comunei Limanu, înseamnă, în plan secund, dar nu mai
puțin important, o incursiune culturală în peisajul dobrogean
de la granița de sud, pe malurile Mării Negre, pentru „punerea
în lumină” a unora dintre cele mai spectaculoase obiective de
patrimoniu istoric, natural, multicultural și multietnic pe
care aceste zone le cuprind și al căror trecut şi importanţă



în  istoria  naţională  sunt  încă  puţin  (re)cunoscute  în
prezent”.

Pe aceeași temă:

Târgul de Carte renaște la 2 Mai: Iată programul manifestării
culturale
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Un șofer fără permis și beat
turtă s-a răsturnat cu mașina
la Albești și a FUGIT de la
fața locului
13 august 2024 13:14

La data de 11 august 2024, în jurul
orei  19.30,  polițiști  din  cadrul
Poliției  Municipiului  Mangalia  au
fost sesizați cu privire la faptul
că pe D.J. 391, în satul Cotu Văii,
a avut loc un accident rutier.
Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că un bărbat
ar fi condus un autoturism, ar fi pierdut controlul direcției
și ar fi părăsit partea carosabilă, iar vehiculul s-ar fi
răsturnat.

Ulterior,  șoferul  ar  fi  părăsit  locul  accidentului,  în
autoturism fiind identificat doar pasagerul, un bărbat de 36
de  ani,  care  a  fost  transportat  la  spital,  în  vederea
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acordării  de  îngrijiri  medicale.

La scurt timp, conducătorul auto a fost identificat.

În urma verificărilor efectuate, s-a constatat că acesta nu
deține permis de conducere pentru nicio categorie de vehicule.

Bărbatul a fost testat cu aparatul etilotest, rezultatul fiind
0, 97 mg/l alcool pur în aerul expirat.

Ulterior,  a  fost  condus  la  o  unitate  medicală,  pentru
prelevarea  de  probe  biologice,  în  vederea  stabilirii
alcoolemiei  în  sânge.

În cauză, cercetările sunt continuate de polițiști.

Olimp:  Încă  un  turist  și-a
găsit sfârșitul în valuri, pe
litoral
13 august 2024 13:14

Un turist a fost scos inconștient
astăzi  pe  plaja  din  stațiunea
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Olimp.
Potrivit ISU Dobrogea este vorba despre un bărbat de 70 de
ani, scos pe mal de salvamari pe plaja Steaua de Mare

În ciuda eforturilor cadrelor medicale sosite la fața locului,
a fost declarat decesul bărbatului.

FOTO cu rol ilustrativ.

ATENȚIE!  Furnizarea  apei
potabile  se  va  face  cu
presiune scăzută la Pecineaga
și Moșneni
13 august 2024 13:14

Sursa  de  apă  Pecineaga  a
înregistrat astăzi, 12 august 2024,
la ora 13.30, o avarie la nivelul
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sistemului de alimentare cu energie
electrică,  motiv  pentru  care
pompele de la nivelul acesteia nu
au mai putut funcționa.
Prin urmare, până la remedierea situației, consumatorii din
localitățile Pecineaga și Moșneni vor avea apă cu presine
scăzută la robinete.

„Ne cerem scuze pentru neplăcerile create utilizatorilor, pe
care îi asigurăm că, imediat ce disfuncționalitățile de la
nivelul sistemelor de alimentare cu energie electrică vor fi
remediate,  lucrătorii  RAJA  vor  relua  furnizarea  apei”,  au
transmis reprezentanții RAJA Constanța.

Se asfaltează DJ 391 Albești
–  Mangalia.  Care  sunt
lucrările  efectuate  de
Drumurile Județene în această
săptămână
13 august 2024 13:14
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În săptămâna 12 – 17 august 2024
 angajații  Societății  „Drumuri
Județene Constanța” efectuează mai
multe  lucrări  de  reabilitare,
modernizare și punere în siguranță
a drumurilor județene.
Pentru  drumuri  bune  și  sigure  în  județul  Constanța  se
acționează  pe:

DJ 226 A Râmnicu de Jos: lucrări de reparații poduri;
DJ 223 eliminare punct periculos:
DJ 228 A tronson DN 22 C Nazarcea – Nod A 4: lucrări de
reparații drumuri- plombe asfaltice;
DJ  391  Albești  –  Mangalia  lucrări  de
reparații/întreținere  drumuri-  frezat  și  turnat  covor
asfaltic;
DJ 222 F pietruire acostamente;
DJ 222 Grădina – Cheia, DJ 223 B Peștera Ivrinezu, DJ
223 Capidava – Dunărea, DJ 391 tronson intersecție DJ
392 – Cobadin – Mereni: lucrări de estetică rutieră –
eliminare  cavalieri,  cosit  mecanic  vegetația,  tăiere
lăstăriș;
DJ  222  Grădina  –  Râmnicu  de  Jos,  DJ  223  Cernavodă:
pietruire acostamente;
Topalu: lucrări de reparații drumuri.

Menționăm că lucrările sunt în grafic și nu se înregistrează
întârzieri  în  implementarea  proiectelor,  au  transmis
reprezentanții  Drumurilor  Județene  Constanța.
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În  timp  ce  directorul
Goldterm  Mangalia  este
arestat  pentru  o  mită  de
15.000  de  euro,  se  cere
FALIMENTUL  societății  de
termoficare
13 august 2024 13:14

Pe  rolul  Tribunalului  Constanța  a  fost  înregistrat,  pe  9
august 2024, dosarul numărul 5356/11/2024, în care societatea
Multiserv Profesional SRL cere falimentul Goldterm Mangalia.

Multiserv Profesional SRL își sediul social în Agigea și are
ca obiect principal de activitate Întreținerea și repararea
autovehiculelor.

Reamintim faptul că Goldterm Mangalia este condus de Dorinel
Colgiu, aflat în prezent după gratii, acuzat de trafic de
influență, după ce, la un flagrant al procurorilor, a fost
prins cu o șpagă de 60.000 de lei, care ar fi constituit o
primă tranșă dintr-un total de 15.000 de euro.
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Pe aceeași temă:

Dorinel Colgiu rămâne după gratii. A fost ADMISA propunerea
DNA Constanța de prelungire a arestului preventiv
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Un  bunic  din  județul
Constanța  este  acuzat  de
tentativă de OMOR. Acesta și-
a înjunghiat nepotul
13 august 2024 13:14

Procurorul  de  caz  din  cadrul
Parchetului de pe lângă Tribunalul
Constanța  efectuează  cercetări
într-o  cauză  penală,  aflată  în
urmărire penală proprie, cu privire
la  săvârșirea  infracțiunii  de
tentativă la infracțiunea de omor.
Pe 8 august un bunic de 68 de ani
și-a înjunghiat nepotul.
De asemenea, în prezenta cauză, acte de urmărire penală au
fost efectuate, prin delegare, și de polițiști ai Serviciului
de Investigații Criminale Constanța.

Din cercetări a reieșit faptul că, la data de 8 august a.c.,
un bărbat, de 68 de ani, l-ar fi agresat fizic pe nepotul său,
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de 42 de ani, cu un obiect tăietor-înțepător.

Fapta  ar  fi  avut  loc  în  locuința  persoanei  vătămate,  din
comuna Valu lui Traian.

La  data  de  9  august  a.c.,  procurorul  de  caz  din  cadrul
Parchetului  de  pe  lângă  Tribunalul  Constanța  a  dispus
reținerea, pentru 24 de ore, a bărbatului bănuit de săvârșirea
faptei, sub aspectul săvârșirii infracțiunii de tentativă la
infracțiunea de omor.

Bărbatul a fost condus și încarcerat în Centrul de Reținere și
Arestare  Preventivă  al  Inspectoratului  de  Poliție  Județean
Constanța.

La data 10 august a.c., acesta a fost prezentat instanței de
judecată cu propunere de arestare preventivă, pentru 30 de
zile, propunere ce a fost admisă.

(FACSIMIL)  Cum  a  „sărăcit”,
de  la  an  la  an,  primarul
Mangaliei. În urmă cu doi ani
era nabab, azi trăiește DOAR
din salariu
13 august 2024 13:14
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Moștenirea de la soacra din comuna
Albești l-a propulsat pe primarul
Cristian  Radu  în  rândurile
milionarilor județului. Un material
de  presă  despre  averea  domniei
sale, în jurul anilor 2021-2022 era
o  adevărată  aventură,  dacă  ținem
cont de nenumăratele terenuri, case
și  spații  comerciale  pe  care
trebuia să i le contorizezi.
Azi, declarația de avere a primarului din Mangalia este o
pagină  goală.  Ici-colo,  câteva  zeci  de  mii  de  euro,  în
bijuterii sau conturi bancare, mai fac dovada fostei glorii
financiare a edilului de la malul mării.

Cristian Radu și-a semnat declarația de avere pe 14 iunie
2024. Pe cea de interese pe 15 iunie 2024.

Primarul Radu nu mai are nici casă de locuit, nici terenuri,
nici  mașini.  „Om  sărac  și  cinstit”  am  putea  spune.  Din
bijuteriile de 60.000 de euro pe care le menționa în 2022, i-
au mai rămas valori de 53.000 de euro.

Primarul mai spune că are un singur cont – din cele patru pe
care le avea în trecut – în care abia de mai găsește 20.000 de
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euro. Traiul de zi cu zi și-l asigură, primarul urbei, din
salariul de circa 12.000 de lei pe lună.

Cristian Radu mai menționează „zero” acțiuni S.I.F. MUNTENIA
SA București. Și… cam atât.

Spre comparație, reamintim ce avere bifa
Cristian  Radu,  în  2022  și  despre  care
Ediția de Sud a scris un amplu articol:
„Potrivit declaraţiei de avere pe anul trecut, edilul PNL
avea, la instaurarea în funcţie, un hectar de teren agricol la
Tuzla (din care are, efectiv, o pătrime), dobândit pe când era
şeful Gărzii Fianciare Constanţa. In 2007, el şi-a deschis mai
multe conturi la diferite bănci comerciale. Acestea conţin,
astăzi, în total, 175.771 lei.

Chivernisit cu banii, primarul a reuşit să pună, deoparte, în
2013, într-un depozit bancar, 20.794 de euro. Tot în timp,
primarul Mangaliei declară că a mai pus la ciorap 90.000 de
euro, pe care îi ţine în… numerar. Şi, pentru că suntem tot la
capitolul financiar, Cristian Radu mai bifează, în declaraţia
de avere pe anul trecut, de data aceasta pe numele soţiei,
plasamente de 36.264 euro, dar şi un împrumut acordat unei
persoane fizice, de… 100.000 de euro! Primarul nu are datorii.

Are, în schimb, o sumedenie de bunuri imobile, cea mai mare
parte  moştenite  de  Bianca  Radu  în  2013,  dar  şi  ulterior
acestui an. Este vorba despre şase terenuri intravilane: 2.556
mp în Mamaia, din care deţine o cotă parte de 3/6, un teren
agricol moştenit în acelaşi an, de 6 hectare, la Albeşti, un
teren intravilan arabil la Limanu, de 12,3 hectare, dobândit
din  două  moşteniri  succesive  (2013  şi  2017),  un  teren
intravilan  la  Constanţa,  de  927  mp,  desigur,  moştenit.

Soţii Radu mai au şi un alt teren intravilan arabil, la 23
August, de 1,78 ha, dobândit, prin moştenire, în 2016, alături
de alte trei terenuri agricole, moştenite şi la care deţin
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diverse cote părţi, de 5 hectare (23 August), 4,8 hectare
(Constanţa) şi 1,83 hectare (Constanţa).

În  2019  şi  2020  familia  Radu  şi-a  mai  achiziţionat  două
terenuri intravilane: unul de numai 252 mp în Constanţa şi un
altul de 2.841 mp, în Mangalia.

Tot  prin  moştenire,  în  2013,  Bianca  Radu  a  adus  familiei
primarului următoarele imobile: o casă de locuit de 414 mp,
ale cărei fotografii au scăpat în presă, făcându-ne, pe marea
majoritate, invidioşi pe impresionanta clădire din Constanţa,
trei spaţii comerciale în acelaşi oraş – de 268 mp, 98 mp şi,
respectiv, 142 mp (acesta din urmă fiind cumpărat, în … 2013).
În 2017 familia Radu a mai cumpărat o casă de vacanţă în
Mangalia. Soţii Radu deţin două autoturisme BMW, bijuterii de
60.000 de euro şi au vândut, anul trecut, un autoturism, cu
25.000 de euro.

Veniturile  familiei  primarului  provind  din  indemnizaţii
salariale  –  118.632  lei  şi,  respectiv  salariul  soţiei  de
63.159 lei, alături de 144.500 lei din închirieri, 6.500 de
lei din arendă. Cum primarul urbei noastre este un norocos în
toate, el şi-a trecut, pe declaraţia de avere, 11.139 lei
câştigaţi la jocuri de noroc”.
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radu - 2021

Pe aceeași temă:

Primarul Cristian Radu si sfătuitorul său, Dorinel Colgiu,
două  exemple  de  bugetari  cu  mare  succes  în  afaceri…
personale!

Atenție,  în  perioada  19
august – 8 septembrie 2024,
traficul rutier va fi blocat
pe  strada  Baba  Novac  din
Constanța
13 august 2024 13:14

În prezent, RAJA SA derulează la nivelul
municipiului  Constanța,  în  cadrul
Programului  Operațional  Infrastructură
Mare (POIM) 18 contracte de lucrări, cu o
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valoare totală de peste 652 milioane lei.
Investițiile  privind  extinderea  și
modernizarea  infrastructurii  de  apă  și
apă uzată vor avea ca finalitate peste 76
km de rețele noi de apă și de canalizare
pe  264  de  străzi  din  municipiu.  Mare
parte dintre aceste investiții au drept
scop  reabilitarea  aducțiunilor  și
magistralelor  de  alimentare  cu  apă,
precum  și  refulările  ce  asigură
transportul apelor uzate către stațiile
de epurare.
Toate  lucrările  vizează  sistemele  de  mari  dimensiuni
(diametrele conductelor de aducțiune sunt cuprinse între 300
și  1000  mm),  realizate  pe  lungimi  extinse,  la  adâncimi
cuprinse  între  2  și  8  metri.  Înlocuirea  conductelor
îmbătrânite, unele cu o vechime de peste 70 ani, ai căror
parametri tehnologici sunt depășiți, va conduce la creșterea
siguranței în funcționare a sistemului de alimentare cu apă
prin  reducerea  pierderilor,  asigurarea  serviciului  fără
discontinuități și menținerea calității apei potabile, în timp
ce sistemul de canalizare va fi mai ușor de întreținut și va
putea prelua un debit mai mare de apă uzată. Totodată, noile
magistrale și conducte de aducțiune sunt dimensionate pentru a
face față noilor cerințe de dezvoltare urbană a municipiului
Constanța.

În prezent, se desfășoară intervenții majore și pe strada Baba
Novac, unde se execută lucrări de reabilitare a magistralelor
de apă, cu diametrul de 800 mm, respectiv 560 mm.  Acestea fac
parte din contractul CL 33, “Reabilitare conducte de aducțiune
și  magistrale,  stații  de  pompare  și  refulări  aferente  în
municipiul Constanța”, în valoare de 82,38 milioane lei. Cele



două  conducte  existente,  ce  asigură  transportul  de  apă
potabilă de la stația Palas către o mare parte a municipiului
Constanța, au o vechime de peste 50 de ani și se află pe
proprietăți private, ceea ce îngreunează mult intervenția în
cazul  apariției  unor  avarii.  Deoarece  noile  sisteme  sunt
pozate la o adâncime de aproximativ 4 metri și având în vedere
riscurile și implicit respectarea normelor privind securitatea
muncii,  montarea  conductelor  se  va  face  prin  săpătură
deschisă.

În  această  situație,  pentru  realizarea  investițiilor,  este
necesară oprirea în totalitate a traficului rutier în zona de
intervenție. Astfel, în perioada 19 august – 08 septembrie
2024, pentru buna desfășurare a lucrărilor, suntem nevoiți să
restricționăm total traficul auto pe strada Baba Novac, pe
tronsonul delimitat de intersecțiile cu străzile Bogdan Vasile
și Alexandru Dimitrie Xenopol.

Pentru  a  respecta  termenul  preconizat,  echipele
constructorului vor lucra permanent în 3 schimburi. În această
perioadă,  se  va  asigura  accesul  doar  echipajelor  pentru
intervenții  rapide  în  situații  de  urgență  (pompieri,
ambulanță, SMURD, poliție, etc). Pentru a limita cât mai mult
disconfortul cauzat de blocarea în totalitate a acestei artere
intens circulate, activitățile de montare a noilor conducte se
vor desfășura pe tronsoane de câte 200 metri, după care trama
stradală va fi adusă la starea inițială, inclusiv asfaltarea.

Decizia de efectuare a lucrărilor în această perioadă a fost
luată având în vedere începutul anului școlar la data de 09
septembrie 2024, moment în care se înregistrează un vârf al
traficului în această zonă. Astfel, echipele care vor lucra
non-stop pe șantier vor face tot posibilul ca, începând cu
data  de  09  septembrie  2024,  traficul  auto  să  fie  reluat
parțial  pe  toată  lungimea  străzii  Baba  Novac,  circulația
urmând să se desfășoare pe un singur sens.

În  această  perioadă  traficul  rutier,  inclusiv  traseul



autobuzelor CT BUS va fi deviat astfel: str. Soveja (stația
Academia Navală) – str. Ștefăniță Vodă – bd. Aurel Vlaicu până
la sensul giratoriu de pe b-dul Aurel Vlaicu, intersecție cu
str.Baba Novac, și retur.

Reprezentanții RAJA SA vor urmări desfășurarea activităților
pentru respectarea termenelor stabilite și vor monitoriza cu
atenție  activitățile,  astfel  încât  disconfortul  creat  de
lucrările  derulate  să  fie  cât  mai  redus  pentru  cetățenii
municipiului  Constanța.   În  acest  sens,  se  vor  lua  toate
măsurile  pentru  degajarea  pământului  excavat  din  zona
intervențiilor  și  pentru  eliminarea  prafului  rezultat.

În vederea desfășurării lucrărilor, zona va fi împrejmuită și
semnalizată  corespunzător.  Pentru  fluidizarea  traficului  a
fost anunțată și Poliția Locală, iar activitățile sunt avizate
de către Poliția Rutieră. Ne cerem scuze participanților la
trafic din zona respectivă, pe care îi asigurăm că echipele
constructorilor fac eforturi pentru ca durata de intervenție
să fie cât mai redusă, astfel încât zona afectată să poată fi
redată circulației în cel mai scurt timp și în cele mai bune
condiții.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea
capacității de transport și de distribuție a apei potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor în rețeaua de distribuție, siguranța și
continuitatea serviciilor.



U.M.  02013  Mangalia
ANGAJEAZĂ.  Postul  scos  la
concurs NU necesită vechime
13 august 2024 13:14

U.M. 02013 Mangalia din Ministerul
Apărării  Naţionale,  organizează
concurs  de  ocupare  a  postului
vacant de magaziner debutant.
Condiţiile specifice necesare pentru ocuparea postului sunt:

Absolvirea liceului, cu diplomă de bacalaureat;
Fără vechime în specialitate;
Stare  de  sănătate  corespunzătoare,  atestată  pe  baza
adeverinţei medicale eliberată de medicul de familie sau
de unităţile sanitare abilitate;
Capacitatea (apt) de a lucra în spații inchise și/ sau
deschise;
Capacitatea  (apt)  de  a  accesa  spații  subterane/  la
înălțime;
Aptitudine de a manevra instalații tehnologice, inclusiv
echipamente și ambalaje conexe;
Capacitatea de a lucra cu mijloace tehnice de bază;

Calendarul de desfăşurare a concursului:
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Depunerea  dosarelor  de  concurs  09.08  –  23.08.2024
Intervalul orar 08.00-14.00
Desfăşurarea  primei  probe  din  concurs,  proba  scrisă
03.09.2024 Începând cu ora 10- până la finalizare
Susţinerea probei interviului 09.09.2024 Începând cu ora
10.00
Comunicarea  rezultatelor  finale  ale  concursului
13.09.2024ora 15.00

Detalii  suplimentare  se  pot  obţine  accesând  site-ul
bazanavala.ro.

Toate activităţile de examinare (proba scrisă și interviul) se
desfăşoară la sediul U.M. 02013 Mangalia, str.1 Decembrie 1918
nr. 57, jud.Constanţa, telefon contact 0241 75 13 58 int. 230.

Pe aceeași temă:

Direcția de Cultură și Sport Mangalia ANGAJEAZĂ: Sunt scoase
la concurs posturi de îngrijitor

Iată  programul  casieriilor
RAJA  Constanța  de  Sfânta
Maria
13 august 2024 13:14
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Casieriile RAJA și compartimentele care
desfășoară  activități  de  lucru  cu
publicul vor fi închise joi – 15 august
2024, de Sf. Maria.
Abonații pot folosi soluțiile alternative pentru efectuarea
plăților, precum contul de client RAJA (accesibil pe pagina
web www.rajac.ro sau prin aplicația de mobil), transfer bancar
sau direct debit. Clienții care nu au acces la soluțiile de
plată la distanță pot achita facturile la punctele de plată
Pay Point, Payzone sau Westaco.

Documentațiile  specifice  pentru  diferite  servicii  pot  fi
transmise  folosind  metodele  de  comunicare  online,  care  se
regăsesc pe pagina web a societății https://rajac.ro/contact/.

În această perioadă, activitatea structurilor responsabile cu
furnizarea  serviciilor  de  alimentare  cu  apă  și  de
preluare/tratare  a  apelor  uzate  se  va  desfășura  în  regim
continuu.

Pentru  eventuale  disfuncționalități  survenite  la  nivelul
infrastructurii de apă și de canalizare, clienții societății
pot apela numărul de telefon al Dispeceratului – 0241/924,
accesibil 24 de ore din 24. Vă asigurăm că depunem toate
eforturile pentru a vă oferi servicii de calitate și pentru a
răspunde prompt la orice solicitare, chiar și în această zi
specială.

Vineri – 16 august 2024, întreaga activitate a societății RAJA



va reintra în program normal de lucru.

Ședințele  Consiliului  Local
Mangalia  se  „țin”  doar
online. Bugetul primăriei și
cel  al  societății  de
termoficare,  rectificate
departe de ochii cetățenilor
13 august 2024 13:14

Cu două luni înainte de schimbarea
„gărzii” în Consiliul Local, aleșii
Mangaliei  sunt  chemați  să  voteze
modificarea  bugetului  prrimăriei,
dar  și  pe  cel  al  Goldterm-ului,
societatea  rămasă  de  câteva
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săptămâni  fără  director,  acesta
fiind  arestat  pentru  o  șpagă  de
15.000 de euro. Ședința va avea loc
online.
Mâine, 13 august 2024, de la orele 16.00, este convocată o
ședință extraordinară, online, în care aleșii urbei vor aproba
următoarele proiecte, propuse de primarul în funcție:

 

Vamaioți prinși de polițiști
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cu  droguri  asupra  lor.  Au
fost dați de gol de câinele
de urmă
13 august 2024 13:14

În  perioada  9-11  august  2024,
polițiștii  au  intensificat
activitățile  din  cadrul  acțiunii
Blocada,  atât  pentru  prevenirea
comiterii de fapte antisociale, cât
şi pentru asigurarea unui climat de
ordine  și  siguranță  publică  și  a
unui trafic rutier fluent.
Astfel, la data de 10 august a.c., în intervalul orar 01:16 –
01:36, în cadrul acțiunii Blocada, polițiști ai Secției 2
Poliție Vama Veche – 2 Mai, însoțiți de echipajul chinotehnic
din  cadrul  Direcţiei  Generale  de  Poliţie  a  Municipiului
Bucureşti,  au  depistat,  în  stațiune,  trei  persoane  care
manifestau  un  comportament  agitat  în  prezența  câinelui  de
urmă.

În urma efectuării controlul corporal, polițiștii au găsit
asupra a două persoane substanțe vegetale de culoare verde-
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oliv  și  substanțe  cristalizate  de  formă  neregulată,  albe.
Plicurile în care se aflau substanțele au fost ridicate pentru
cercetări.

Totodată, la data de 11 august a.c., polițiști din cadrul
Poliției  Orașului  Murfatlar  au  efectuat   controlul  unui
vehicul,  întrucât  persoanele  din  acesta  manifestau  un
comportament agitat la vederea câinelui antrenat în detectarea
substanțelor stupefiante.

În  urma  verificărilor,  polițiștii  au  identificat  asupra
șoferului, un bărbat, de 28 de ani, un grinder, care ar fi
prezentat urme de material vegetal.

Asupra  pasagerilor  au  fost  descoperite  și  ridicate  două
plicuri care conțineau o substanță albă cristalizată și un
plic cu urme de substanță albă sub formă pulverizată.

Persoanele  în  cauză  au  fost  conduse  la  sediul  poliției,
cercetările urmând să fie desfășurate în continuare de către
polițiștii Brigăzii de Combatere a Criminalității Organizate.

Accident rutier la ieșire din
Mangalia,  spre  2  Mai:  Două
autoturisme s-au ciocnit
13 august 2024 13:14
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Două autoturisme s-au ciocnit pe DN
39, la ieșire din Mangalia, în zona
Unității Militare.
Din primele date accidentul nu s-a soldat cu victime, ci numai
cu pagube materiale.

În urmă cu o lună, în aceeași zonă a avut loc un accident
similar,  soldat  cu  șapte  victime,  printre  care  o  femeia
gravidă.

Vom reveni.

FOTO: Viața Dobrogei
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Pe aceeași temă:

(FOTO/VIDEO) Groaznic accident de circulație la ieșire din
Mangalia spre 2 Mai!
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